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Zápis č.  11/2018 (11)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické konaného  
dne 14. května v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: doc. Staněk, doc. Julinová, doc. Mlček, doc. Mráček, Dr. Navrátilová,  

Dr. Rouchal, Ing. Janoštík, Ing. Koláčková, Bc. Dlabajová, M. Křenková  

(10 členů) 

Omluveni: Ing. Hýlová 

Stálí účastníci zasedání: doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Mrkvičková, Dr. Šenkárová, 

Bc. Vodinská, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2018/2019 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (proděkanka Mrkvičková)  

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

(děkan)  

6. Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT doc. Staněk. 

Předseda AS FT doc. Staněk přivítal všechny přítomné členy senátu a členy Vedení fakulty. 

Sdělil, že je přítomno 10 členů, senát je usnášeníschopný. Zároveň oznámil, že  

se z dnešního zasedání omluvila Ing. Hýlová a omluvil se i děkan doc. Buňku z důvodu 

nevolnosti. 

ad 1)  Kontrola zápisu.   

Předseda AS FT doc. Staněk požádal přítomné členy senátu o připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 10/2018 (10).  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/11/2018  

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2018 (10) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.   
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HLASOVÁNÍ  

PRO     10  

PROTI     0  

ZDRŽEL SE     0 

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/11/2018 

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2018 (10) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 03/2018 dne 29. 1. 2018 bylo 

přijato usnesení č. 05/03/2018 ve znění „Akademický senát FT doporučuje děkanovi FT 

vydat vnitřní normu dle čl. 4 odst. 3 Studijního a zkušebního řádu UTB (dále jen „SaZR“) 

ve Zlíně ve formě Směrnice děkana“. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že usnesení zůstává ve stavu sledování. 

ad 3) Projednání programu zasedání. 

Předseda AS FT doc. Staněk představil program řádného zasedání, požádal členy senátu a 

členy Vedení fakulty o případné doplnění, nebo změnu programu. 

PROGRAM: 

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2018/2019 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (proděkanka Mrkvičková)  

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

(děkan)  

6. Různé.  

Předseda AS FT doc. Staněk se dotázal na případné doplnění. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/11/2018 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2018/2019 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (proděkanka Mrkvičková)  

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

(děkan)  

6. Různé.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/11/2018 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2018/2019 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (proděkanka Mrkvičková)  

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

(děkan)  

6.  Různé 

 

ad 4) Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2018/2019 – 

Fakulta technologická UTB ve Zlíně“. (proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že materiál byl v řádném termínu předložen 

k projednání na řádné zasedání AS FT dne 30. 5. 2018, v LK AS FT byl materiál projednán 

a ve finální verzi ve sledování změn byl zaslán k dalšímu projednání na řádném zasedání 

AS FT. 
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Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o doplnění informací. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že předseda AS FT doc. Staněk již vše sdělil. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o vyjádření z LK AS 

FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že materiál byl projednán na řádném zasedání LK 

AS FT se závěrem LK AS FT doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném 

návrhu hlasovat na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/11/2018 

Akademický senát Fakulty technologické schválil „Časový plán výuky pro akademický rok 
2018/2019 – Fakulta technologická UTB ve Zlíně“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/11/2018 

Akademický senát Fakulty technologické schválil „Časový plán výuky pro akademický rok 
2018/2019 – Fakulta technologická UTB ve Zlíně“. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o vložení na webové stránky, 
zároveň podotkl, že od úterý 15. 5. 2018 se spouští nové webové stránky univerzity. 

 ad 5) Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 

2017“. (děkan)  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že děkan se z dnešního řádného zasedání senátu 

z důvodu nevolnosti omluvil. Jelikož nestanovil žádnou osobu, která by představila 

„Výroční zprávu o činnosti FT za rok 2017“ doporučil přesunout materiál k projednání na 

další řádné zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí dne 28. 5. 2018. 
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ad 8)  Různé 

Předseda AS FT doc. Staněk navrhl termín dalšího řádného zasedání AS FT a to pondělí 

28. 5. 2018 od 13:00 h.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/11/2018 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 28. 5. 2018  
od 13:00 h. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/11/2018 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 28. 5. 2018  
od 13:00 h. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že na dalším řádném zasedání AS FT bude projednán 

„Jednací řád RSP“ a budou předloženy směrnice pro přijímací řízení pro akademický rok 

2019/2020. 

Předseda AS FT doc. Staněk informoval členy senátu o zaslání dopisu od doc. RNDr. Ivy 

Burešové, Ph.D. ohledně nesouhlasu s prodloužením mandátu stávajícím ředitelům 

ústavů.  

Předseda AS FT doc. Staněk přečetl dopis nahlas všem členům senátu. Informoval  

o skutečnosti, že dne 30. 6. 2018 končí mandát stávajícím ředitelům ústavů a je zapotřebí 

vyřešit, jak budou ústavy vedeny. Podmínky na prodloužení mandátu stanovil děkan  

a Vedení fakulty se tento týden bude zabývat návrhy od jednotlivých ředitelů ústavů. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že je zapotřebí vyzvat děkana, aby se k tomuto dopisu 

vyjádřil a dále je zapotřebí vyřešit situaci na Ústavu technologie potravin, kde je děkan 

zatím stávajícím ředitele ústavu, který pověřil doc. Pachlovou a prof. Kubáně řízením 

ústavu. Zároveň děkan na posledním zasedání senátu sdělil, že nebude kandidovat  

na funkci děkana na další funkční období. Znamená to, že ústav bude po dobu roku a půl 

bez ředitele ústavu, protože dle schváleného Statutu nelze spojovat funkci děkana 

a ředitele ústavu. 

Předseda AS FT doc. Staněk otevřel diskuzi k danému tématu. 
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Dr. Rouchal sdělil, že prodloužení mandátu stávajícím ředitelům ústavů není šťastné, 

omezil tak možnost potencionálním uchazečům o přihlášení do řádného výběrového 

řízení na pozici ředitele ústavu.  

Dr. Rouchal požádal členy senátu o zamyšlení nad situací, že děkan sepíše strategii ústavu, 

ale sám jí nepovede z důvodu neslučitelnosti funkcí. Děkan podotkl na posledním 

zasedání, že pověří osobu, která povede ústav po dobu jeho mandátu. Doporučil,  

aby pověřený pracovník nebyl přímo z ústavu, ale byl vybrán z ostatních ústavů fakulty.  

Dr. Rouchla dal příklad, kdy rektor před třemi lety nejmenoval prod. Čermáka děkanem 

fakulty, tehdy byl pověřen řízením fakulty doc. Gregar, dalším příkladem je nejmenování 

doc. Fišery ředitelem UACHP, kdy byl pověřen doc. Buňka pověřen řízením ústavu. Navrhl 

tento návrh projednat s děkanem na příštím zasedání senátu. 

 Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že pověřen řízením je osoba, která nebyla vybrána 

z přihlášených kandidátů. Na UIP nebyl vybrán Dr. Beníček, ale byla pověřena  

prod. Mrkvičková než byl zvolen ředitel ústavu. 

Doc. Mráček podotkl, že ve Statutu bylo schválené pravidlo neslučitelnosti funkcí děkana 

a ředitele ústavu. Ze strany děkana, prodloužení mandátu stávajícím ředitelům ústavů, 

vypadá jako obcházení stanovených pravidel. 

Tajemnice fakulty Bc. Vodinská sdělila, že dopis byl adresován i na její adresu, na Vedení 

fakulty tato skutečnost zatím nebyla projednána. Z dlouhodobého hlediska vedení na UTP 

nefunguje, nejsou zpracovávány a odevzdávány materiály na děkanát. 

Předseda AS FT doc. Staněk uzavřel stávající bod s usnesením, že děkan bude vyzván 

k vyjádření se k dopisu a k vyjádření po volbě ředitelů ústavů. 

Doc. Mráček požádal předsedu senátu doc. Staňka, aby zaslal vyjádření k dopisu  

doc. Burešové s tím, že děkan z důvodu nevolnosti se nezúčastnil řádného zasedání senátu 

a proto se nemohl vyjádřit k zaslanému dopisu. 

Předseda AS FT doc. Staněk uzavřel stávající bod a přednesl rozdělení finančních 

prostředků pro rok 2018. Sdělil, že v řádné předkládací lhůtě dle Statutu FT se nestačí 

materiál předložit. Požádal tajemnici fakulty o vyjádření. 

Tajemnice fakulty BC. Vodinská sdělila, že děkan požádal jí a prod. Čermáka o vyhotovení 

strategie, která bude na zasedání Vedení projednána a představena členům Kolegia 

děkana. 



 

Strana7 z 7 

 

Doc. Mráček sdělil, že pokud bude materiál předložen do 4. 6. 2018, tak řádné zasedání 

AS FT se uskuteční v pondělí dne 11. 6. 2018 a EK AS FT se uskuteční hned další týden. 

Požádal členy komise, aby se komise sešla v plném počtu a projednala materiál 

Tajemnice fakulty Bc. Vodinská se dotázala na končení mandátu u některých studentů  

bc. a mgr. studia. 

Předseda AS FT doc. Staněk vysvětlil strategii mandátu. 

M. Křenková se dotázala, zda se tato skutečnost týká i studenta, který si rozvolní studium. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že rozvolnění studia je v pořádku, jedná se pouze  

o prodloužení studia o další rok. 

Předseda AS FT doc. Staněk přečetl z Volebního řádu čl. 8, odst. 3 „Doplnění AS FT“  

ve znění: „Člen AS FT, který byl zvolen jako student, řádně ukončil bakalářský studijní 

program a přihlásil se na FT ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu, 

nebo řádně ukončil magisterský studijní program a přihlásil se na FT ke studiu  

v doktorském studijním programu, může do sedmi dnů ode dne řádného ukončení studia 

písemně sdělit předsedovi AS FT, že se hodlá stát náhradníkem. V takovém případě bude 

zařazen jako náhradník do seznamu náhradníků v pořadí podle obdržených hlasů na dobu 

nejvýše 4 měsíců a povolán do AS FT po zápisu do studia. Není-li uchazeč v této lhůtě  

do studia zapsán, přestává být náhradníkem.“ 

 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a za připomínky v bodu Různé a ukončil zasedání Akademického senátu FT.  

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 28. 5. 2018 od 13:00 h v zasedací místnosti 311/U1. 

 
 
Ve Zlíně dne: 14. 5. 2018 
Konec zasedání: 14:20 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
  
    doc. Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                         předseda AS FT 


